
STYREMØTE 5-2022 LØTEN O-LAG 

mandag 29. august kl. 18.00 

  Mathias Weideborgsveg 11 

 

 
Tilstede: Simen Smestad, Emilie Westli Andersen, Bente Elin Lilleøkseth, Steinar Libak, Tove-

Kristin Westli, Knut-Johan Schjerve (vara), Tore Stenseth (sak 32/2022), Henning Olsen (sak 

32/2022), Stine Engebakken (ref) 

 

Forfall: Bjørnar Bjørke Olsen  

 

 

Sak 31/2022 Godkjenning av referat fra styremøtet 20. juni 2022. 

 

 

Referat godkjent. 

 

Sak 32/2022 Stolpejakten – grunneiere, økonomi, en gjennomgang generelt. 

Henning Olsen og Tore Stenseth deltar under saksbehandling 

 

   

Noen få klager. Ingen stolper plassert inne på annens eiendom. Noen tar seg til rette likevel 

(parkering på andres tomt). 

Økonomi: Det besluttes å printe færre kart/brosjyrer, gå ned til ca 2000 kart. Droppe utlevering til 

postkasser.  Kartene er tilgjengelig fra mange steder (butikker, Tingberg, YX, Myklegard, Budor 

etc.) Kartene skal kunne lastes ned.  

Neste års løyper:  

Komprimere i “runder”, satse litt på skoleområder, Lund, Ådalsbruk, Engelaugshagan, Budor.  

 

 

Sak 33/2022 Huldertrampen 29.10.22 – få på plass løpsleder og løypelegger.  

 

 

Løypelegger: Hermann Bakke og Karl-Petter Opsahl (Simen tar kontakt) 

Løpsleder: Simen Smestad 

 

 

Sak 34/2022 Aktuelt å arrangere nattcup i siste halvdel september/første halvdel oktober? 

                      Samarbeid med Elverum, Vang og Hamar? 

 

 

Forslag om nattløp 29/9 i Sjømarka og 13/10 i Mosjømarka. 

 

 

Sak 35/2022 Hvordan få med løpere til Ringreven?  2. oktober 

 

 

PR: Skape blest og interesse rundt løpet, satse på å få 5 lag (25 løpere) 

Evt ringe rundt hvis vi ikke får “nok” løpere.  

Noe sosialt rundt løpet.  



 

Sak 36/2022 Fastsette dato for klubbutvikling Løten o-lag oktober 2022 

 

 

Utsettes til november?  Forslag om torsdag 17. november. Tove-Kristin har kontakt med Henning i 

NOF for å høre om hva slags tidsplan han har.  

 

 

Sak 37/2022 Ski-o på Skramstadsætra januar 2023. 

 

 

Tove-Kristin tar ansvar for å skaffe funksjonærer til arrangementet.  

 

 

Sak 38/2022 Evt. 

 

 

Hensiktsmessig strukturering av oppgaver i Løten o-lag.  

Kartprosjekter videre.  

Pinseløpene 2023 - Tove-Kristin sender en epost til pinseløpsleder ang. lokasjon etc.  

 

NOF – Henning Carlsen kan besøke skoler, Tove-Kristin har sendt ballen videre til skolene om å ta 

initiativ selv.  

 

 

 

 

Neste møte blir mandag 26. september kl 18.00 hos Simen. 


